
 

 

2019 

日期 Date 時間 Time 事項 Item 

   
1/3 (Fri) - 31/3 (Sun) 23:59 *指定的非本地生遞交網上申請 

  Application by *specific group of non-local students  

   

15/4 (Mon) 17:00 公佈初步遴選結果 

  Announcement of Initial Screening Result 

   

16/4 (Tue) – 25/4 (Thu) 23:59 上訴申請 

  Application for Appeal 

  Link  

   

23/4 (Tue) – 29/4 (Mon) 17:00 經初步遴選合資格同學需遞交文件，包括近照(3張)供核實，凡未

能於29/4或之前提供所有核實文件者將自動取消申請資格。 

 (如不清楚證明文件是否合格，請盡早遞交以便安排在29/4前補

交，避免因延誤而被取消申請資格) 

  Eligible students are required to submit supporting documents, 

including 3 recent photos for verification. Students who fail to provide 

all necessary documents by 29/4 will be disqualified automatically. 

(If you are not sure of the suitability of the prepared documents, please 

submit as early as possible so that there will be sufficient time for re-

submission by 29/4.)  
   

22/5 (Wed) 17:00 公佈上訴結果及最後遴選結果 

  Announcement of Appeal Result and Final Screening Result 

   

20/6 (Thur) – 9/7 (Tue)       17:00 同房申請 

 Roommates Registration  

   

   

   

   

   

備註Remark ﹕ 

 *指定的非本地生同學指 (1)於2017/2018年度入學，並於2019/2020年度就讀三年級或  (2)於2016/2017

年度入學，根據「逸夫書院非本地生大學住宿政策」第B2項，已使用了三年保宿年期之同學 

The designated non-local students refer to (1) non-local stuednts who were admitted in 2017/2018 and will 

be going to Year-3 in 2019/2020 OR (2) non-local students admitted in 2016/2017, but have already taken 3 

years of guaranteed accomondations according to item B2 of the Policy on Guaranteed On-campus 

Accommodation for Non-local Students 

 以上日期及時間可因應情況作適當修改，請留意通告，書院將不會通知個別申請人。 

The above time and dates are subject to amendment if necessary.  Please pay attention to further notices. 

Applicants will NOT be notified individually. 
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